
Uddannelses- og Forskningsudvalget

Til: Uddannelses- og forskningsministeren

Dato: 8. oktober 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FIV alm. del

Spørgsmål 3
Mener ministeren, at man i lyset af den aktuelle og af den forventede fortsatte
lægemangel bør øge andelen af studiepladser på landets lægestudier?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Karsten
Lauritzen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på karsten.lauritzen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Rasmus Prehn
formand
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